
Protokół Nr …./2022 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Turystyki oraz Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 13 czerwca 2022 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołów ze wspólnych posiedzeń Komisji z dnia 2.03.2022 r., 21.03.2022 r.  

  4. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich z dnia 30.03.2022 

r.,       12.04.2022 r.  

5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia 9.11.2021 

r.,   29.11.201 r., 2.12.2021 r., 7.12.2021 r., 8.12.2021 r., 20.01.2022 r.  

6. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2021 rok 

7. Raport o stanie Gminy Gołdap za rok 2021 – pytania i uwagi 

8. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) udzielenia Burmistrzowi Gołdapi wotum zaufania 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy     Gołdap za 2021 rok 

3) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gołdapi za rok 2021 

4) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

5) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037 

6) konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Gołdap dotyczących budżetu obywatelskiego 

7) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę  Gołdap 

oraz     określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

8) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad 

rzeką     Gołdapą pomiędzy ulicami: Generała Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi 

9. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pan Zdzisław Janczuk. 

Powitał członków komisji, pracowników Urzędu oraz media. Poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, 

Kultury Fizycznej, Turystyki nie ma kworum.  

 

Do pkt 2  

 Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia. 

 Do porządku uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk  zapytał, czy są uwagi do przesłanych protokołów Komisji  

z dnia 2.03.2022 r. oraz 21.03.2022 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów Komisji  

z dnia 2.03.2022 r. oraz 21.03.2022 r. 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokoły z dnia 2.03.2022 r. oraz 21.03.2022 r. 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 



 

Do pkt 4 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław  Janczuk zapytał, czy Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich  

ma uwagi do przesłanych protokołów Komisji z dnia 30.03.2022 r. oraz 12.04.2022 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów Komisji 

Rozwoju Obszarów Wiejskich z dnia 30.03.2022 r. oraz 12.04.2022 r. 

Komisja w głosowaniu jawnym głosami 5 za przyjęła protokoły.  

 

 Do pkt 5 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk  zapytał, czy są uwagi do przesłanych protokołów Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia 9.11.2021 r.,   29.11.201 r., 2.12.2021 r., 7.12.2021 r., 8.12.2021 r., 

20.01.2022 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia 9.11.2021 r.,   29.11.201 r., 2.12.2021 r., 7.12.2021 r., 8.12.2021 r., 

20.01.2022 r. 

W głosowaniu jawnym Komisja głosami 4 za protokoły zostały przyjęte.  

 

Do pkt 6 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2021 rok. 

/Zarządzenie Nr 1499/III/2022 Burmistrza Gołdapi z dnia 31 marca 2022 r./ 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn powiedział, że widoczny jest spadek zadłużenia o 3 500 000,00 zł 

porównując rok 2020 do 2021.  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk powiedział, że dochody zostały zrealizowane w wysokości 

ponad 100%  w wielu działach, tj. łowiectwo, rolnictwo, leśnictwo, transport, łączność, administracja Publiczna, 

dochody od osób prawnych, opieka społeczna – 95,35%, rodzina, kultura fizyczna. Dochody nie były zaniżone 

na początku a realizowane działania pozwoliły na zwiększenie dochodów a tym samym również wydatków. 

Działania pozytywne i potrzebne. Zapytał, czemu ochrona zdrowia  jest wykonana na poziomie 0,96%. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że w tym dziale w rozdziale 85116 planowane były 

dochody z realizacji inwestycji Zakładu Przyrodoleczniczego. 

Radny Pan Andrzej Tobolski  powiedział, że prawdopodobnie są jakieś nieprawidłowości, które mogą  

być znalezione, gdyż dziwnym trafem właśnie zostało zredukowane zadłużenie. Bardzo dobrze, że zostało 

zredukowane zadłużenie ale z 54 000 000,00 zł na 48 000 000,00 zł tj. 6 000 000,00 zł. Obecnie obsługa 

zadłużenia powiększa się z miesiąca na miesiąc ze względu na koszty i odsetki od obligacji. Jest w trakcie 

konsultacji z osobami, które zajmują się finansami. Może do sesji będzie w stanie przedstawić kilka informacji, 

które niekoniecznie popierają się z przedstawioną informacją Pani Skarbnik. Nie mu tu informacji na temat 

informacji wykonanej kontroli z NIK.   

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że raport NIK w końcowej ocenie opisowej jest neutralny, 

są wskazania dotyczące windykacji. Wzrost kosztów m. in. energii będzie wymagał głębszej analizy w stronę 

wydatków.  

Radny Pan Andrzej Tobolski  powiedział, że co roku burmistrz umarza podatki spółce PWiK ale umorzenie 

podatków prywatnym przedsiębiorcom jest niestosowne w dobie kryzysu.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że przedsiębiorcy na gołdapskim rynku są bardzo potrzebni.  

Radny Pan Andrzej Tobolski  powiedział, że jeden wybudował za darmo dom we Włostach.  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do radnego, że nie udzieli mu więcej głosu jeżeli 

nie będzie rozmawiał merytorycznie i na temat.  

 

Do pkt 7 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy 

Pani Anety Milczarek o przedstawienie Raportu o stanie Gminy Gołdap za rok 2021. 

Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek przedstawiła Raport o stanie Gminy 

Gołdap za rok 2021. /Zarządzenie Nr 1551/V/2022 Burmistrza Gołdapi z dnia 31 maja 2022 r./ 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn powiedział, że od wielu lat niepokojącym zjawiskiem są wydatki  

na oświatę i wychowanie. W 2021 r. na oświatę wydatkowano 32 736 080,81 zł z tego z subwencji pokryto 



15 123 028,00 zł czyli 47%; środki dotacji w kwocie 4 047 421,69 zł czyli 13% a udział budżetu gminy  

w wydatkach ogółem 40%. Za te 40% można by było zrealizować wiele inwestycji.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że przed nami potrzebne wspólne działania. Wydatki  

na oświatę są niepokojące.  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zapytał, wykonanie dochodów oświaty w 2021 r.  wynosi 

154,13%.  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, żeby nie sugerować się klasyfikacją budżetową. Jednostki 

oświatowe mają środki z tzw. swojej działalności tj. wpłaty rodziców i wynajmowanie sal w szkole.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w raporcie zabrakło rzetelnych informacji na temat budowy 

Zakładu Przyrodoleczniczego. Nie ma postępowania CBA, NIK i innych instytucji. Ponad 2 lata jest zamknięta 

budowa. W połowie maja miały być organizowane przetargi. Nie wiadomo jakie będą dalsze koszty realizacji 

inwestycji. W 2021 r. większość mieszkańców została dotknięta ogromnymi podwyżkami poprzez wcześniejsze 

zaniechania obecnego jak i również poprzedniego Burmistrza, który to zainicjował sprzedaż gminnego PEC. Wg 

radnego wystąpiło kilka przypadków, że odpowiedzi na wniosek o dostęp do informacji publicznej mijały się z 

prawdą i będzie postępowanie w tym zakresie.  

Członek Komisji Pan Wojciech Hołdyński powiedział, by w raporcie na str. 98 w drugim wierszu jest wpisana 

źle uchwała a wiersz 119 jest powielony.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że realizację budowy Zakładu Przyrodoleczniczego trudno 

określić przy ilości donosów radnego Pana Andrzeja Tobolskiego. 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że przypomina o raporcie CBA i biegłych sądowych z dziedziny 

budownictwa, którzy stworzyli protokół odnośnie nieprawidłowości, błędów przy realizacji inwestycji.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny nie do końca mówi prawdę, bo inni specjaliści 

mają odmienne stanowisko jak i zostały wniesione uwagi do raportu. 

Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że budowa Zakładu 

Przyrodoleczniczego jest zadaniem wieloletnim i nie muszą być opisywane poszczególne etapy a raport  

z kontroli  był dopiero w 2022.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny wspominał, że chce zgłosić nieprawidłowości 

jeszcze do komisji europejskiej. Obrał sobie za cel niedokończenie tej inwestycji. 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn powiedział, że na poprzedniej sesji był inicjatorem złożonej interpelacji 

o założeniu własnej elektrociepłowni przez gminę z udziałem innych udziałowców. Ponad 50% miałoby być 

gminne.  

Radny Pan Andrzej Tobolski   zapytał,  skąd radny zabezpieczy środki gminne na taką inwestycję. 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn  odpowiedział, że w większości ze środków zewnętrznych oraz poprzez 

zaproszenie innych podmiotów do współpracy. Stanisław Andrysiewicz wniósł wniosek o kolejne podwyżki do 

URE.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że gmina nie zrealizowała kilku inwestycji w 2021 r. zapisanych  

w budżecie, bo nie miała środków na wkład własny. To znak, że gmina nie posiada wolnych środków na inne 

cele. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że budżet w 2021 r. został zakończony dużą nadwyżką.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czemu nie wszystkie inwestycje zostały zrealizowane. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by skontaktował się z kierownikiem WIK. 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zakończył dyskusję i przeszedł do procedowania kolejnego 

punktu.  

 

Do pkt 8  

1) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy 

Pani Anety Milczarek o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gołdapi wotum 

zaufania. 

Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 

4a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy należy 

rozpatrywanie raportu o stanie gminy oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia wotum 

zaufania z tego tytułu. Uchwałę o udzielenie wójtowi wotum zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady gminy. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania 

jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wójtowi gminy wotum zaufania. 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gołdapi wotum zaufania. 



W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

2) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2021 rok.  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gołdap  

za 2021 rok Burmistrz Gołdapi przyjął Zarządzeniem Nr 1497/III/2022 z dnia 31 marca 2022 roku, zmienionym 

Zarządzeniem Nr 1499/III/2022 z dnia 31 marca 2022 roku i przedłożył Radzie Miejskiej  

w Gołdapi oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie w wymaganym terminie. Zgodnie z art. 270  

ust. 4 ustawy o finansach publicznych, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego rozpatruje  

i zatwierdza przedstawione sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Gołdap za 2021 rok do 30 czerwca następującego po roku budżetowym.   

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2021 

rok. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za,  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

3)  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Wiceprzewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Pani Moniki Wałejko o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Gołdapi za rok 2021. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Monika Wałejko powiedziała, że Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej w Gołdapi  10 maja 2022 roku podjęła Uchwałę Nr 1/2022 w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2021 rok oraz o innych materiałach towarzyszących wnioskowi  

o udzielenie absolutorium, wyrażając tym samym pozytywną opinię o ww. sprawozdaniach i zawnioskowała  

o udzielenie Burmistrzowi Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2021 

rok. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za,  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

4) i 5) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap  

na lata 2022– 2037 oraz projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 

roku. 

 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że proponuje się zmiany w planie dochodów.  

W rozdziale 63095 „Pozostała działalność” zwiększa się plan dochodów o kwotę 11 3000,00 zł w związku  

z otrzymaną dotacją od Marszałka Województwa Warmińsko Mazurskiego w ramach programu „Aktywna wieś 

Warmii Mazur i Powiśla w 2022 roku” z przeznaczeniem na realizację inwestycji w Sołectwie Botkuny. 

Planowana wartość zadania wynosi 22 600,00 zł. W ramach tej inwestycji planowane jest wykonanie grilla, 

doposażenie terenu w rośliny ozdobne wieloletnie, zakup stojaków na rowery, wykonanie drewnianej tablicy 

informacyjno - edukacyjnej. W rozdziale 75615 „Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku  



od czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat od osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych” 

dokonuje się zwiększenia w planie dochodów o kwotę 110 000,00 zł w celu urealnienia planu dochodów  

z tytułu wpływów z podatku (od nieruchomości 70.000,00 zł, od podatku rolnego 20.000,00 zł, z podatku leśnego 

10.000,00 zł, od środków transportowych 10.000,00 zł). W związku z dokonana analizą na dzień 10.06.2022 r 

szacuje się, że wpływy z tytułu wymienionych podatków mogą ulec zwiększeniu  

niż dotychczasowy założony plan. W rozdziale 75616 „Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat od osób fizycznych ” ” zwiększa się plan dochodów o kwotę 130 

000,00 zł w celu urealnienia planu dochodów z tytułu wpływów z podatku  

(od nieruchomości 70.000,00 zł, od podatku rolnego 35.000,00 zł, z podatku leśnego 10.000,00 zł,  

od środków transportowych 15.000,00 zł). W związku z dokonana analizą na dzień 10.06.2022 r szacuje się,  

że wpływy z tytułu wymienionych podatków mogą ulec zwiększeniu niż dotychczasowy założony plan.  

W rozdziale 75801 „Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego”  

na podstawie informacji Ministra Finansów zwiększa się plan dochodów o kwotę 482 752,00 zł  

z przeznaczeniem na wypłatę podwyżek pracownikom pedagogicznym (zmiana ustawy Karta Nauczyciela  

z dnia 24 marca 2022  roku). W rozdziale 75814 „Różne rozliczenia finansowe” zwiększa się plan dochodów  

o kwotę 59 472,00 zł - są to środki z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji 

dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi  

i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. W rozdziale 80195 „Pozostała działalność” zwiększa się plan 

dochodów ogółem o kwotę 504 463,02 zł z przeznaczeniem na : 

- 1 060,02 zł jest to zwiększenie wartości planowanego przedsięwzięcia pn. „ERASMUS + W Szkole 

Podstawowej w Pogorzeli” zwiększenie wynika z ponownego przeliczenia kursu euro; 

- 170 127,000 zł – są to środki na realizację przedsięwzięcia pn. „Dwójka poznaje świat- rozwijanie kompetencji 

droga do sukcesu” w Szkole Podstawowej Nr 2 w Gołdapi; 

- 170 724,00 zł są to środki na realizację przedsięwzięcia pn. „Ponadnarodowa mobilność uczniów w Szkole 

Podstawowej w Grabowie”; 

- 162 552,00 zł są to środki na realizację przedsięwzięcia pn. „ Uczniowie z Gołdapi w europejskiej  mobilności” 

w Szkole Podstawowej Nr 1 w Gołdapi. 

W rozdziale 85395 „Pozostała działalność” zwiększa się plan dochodów o kwotę 313 590,00 zł  

z przeznaczeniem na : 

- 3 000,00 zł- środki z przeznaczeniem na dożywianie dzieci z Ukrainy; 

- 310 590,00 zł –środki z przeznaczeniem na organizację zakwaterowania i wyżywienia osób, które zostały 

zmuszone do opuszczenia Ukrainy w wyniku działań wojennych i które przebywają w Gminie Gołdap. 

W rozdziale 85595 „Pozostała działalność” zwiększa się plan dochodów o kwotę 57 583,00 zł – środki 

przeznaczone na wypłatę świadczeń rodzinnych wypłacane obywatelom Ukrainy. Plan dochodów zwiększa  

się per saldo o kwotę 1 669 160,02 zł. Proponuje się zmiany w planie wydatków. W rozdziale 70005 „Gospodarka 

gruntami i nieruchomościami”, w rozdziale 75095 „Pozostała działalność”, w rozdziale 92109 „Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby”, w rozdziale 92695 „Pozostała działalność”, w rozdziale 60016 „Drogi publiczne 

gminne” na wniosek Kierownika Wydziału WIK dokonuje się przesunięć między rozdziałami i paragrafami 

dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb jednostek pomocniczych Gminy Gołdap: 

- Sołectwo Pogorzel – 3 600,00 zł; 

- Sołectwo Główka– 6 029,10 zł; 

- Sołectwo Rożyńsk Wielki – 19 000,00 zł; 

- Sołectwo Babki – 5 350,00 zł; 

- Sołectwo Kośmidry – 601,00 zł. 

W rozdziale 63095 „Pozostała działalność” zwiększa się plan dochodów o kwotę łącznie 58 270,00 zł  

z przeznaczeniem: - w związku z otrzymaną dotacją od Marszałka Województwa Warmińsko Mazurskiego  

w ramach programu „Aktywna wieś Warmii Mazur i Powiśla w 2022 roku” w wysokości 11 300,00 zł -  

z przeznaczeniem na realizację inwestycji w Sołectwie Botkuny. Planowana wartość zadania wynosi  

22 600,00 zł (wkład własny Gminy Gołdap to 11 300,00 zł). W ramach tej inwestycji planowane jest wykonanie 

grilla, doposażenie terenu w rośliny ozdobne wieloletnie, zakup stojaków na rowery, wykonanie drewnianej 

tablicy informacyjno - edukacyjnej. Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 92120 – dotacja  

na zabytki; - 35 670,00 zł – w związku z planami dotyczącymi realizacji projektu związanego  

ze stworzeniem zintegrowanego produktu szlaku tematycznego w oparciu o sieciowanie i rozwój Szlaku 

Fortyfikacji Mazurskich ( Kwatera Robinsona) przeznacza się te środki na opracowanie koncepcji wraz  

z programem funkcjonalno –  użytkowym w ramach opracowania produktu szlaku tematycznego pod nazwą 

Kwatera Dowództwa Wojsk Lotniczych OKL „Robinson”. Gmina Gołdap współpracuje z Urzędem 

Marszałkowskim Województwa Warmińsko - Mazurskiego w przygotowaniu projektu dotyczącego stworzenia 



ponadregionalnego, zintegrowanego produktu turystycznego szlaku tematycznego w oparciu  

o sieciowanie i rozwój Szlaku Fortyfikacji Mazurskich. Planowana łączna wartość zadania to 2 000 000,00 zł – 

finansowanie ze środków zewnętrznych to 1 600 000,00 zł z realizacją na lata 2023-2025. Źródłem pokrycia  

są środki z rozdziału 92120 – dotacja na zabytki. W rozdziale 75412 „Ochotnicze straże pożarne” na wniosek 

Kierownika Wydziału WA dokonuje się przesunięcia między §§ o kwotę 8 000,00 zł dostosowując plan  

do rzeczywistych potrzeb. W rozdziale 75814 „Rezerwy ogólne i celowe” dokonuje się rozwiązania rezerwy 

„oświatowe” w wysokości 25 344,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę odprawy emerytalnej w Szkole 

Podstawowej Nr 5 w Gołdapi. W rozdziale 80101 „Szkoły Podstawowe”, w rozdziale 80103 „Oddziały 

przedszkolne w szkołach podstawowych”, w rozdziale 80195 „Pozostała działalność”,  

w rozdziale 80107 „Świetlice szkolne”, na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Gołdapi, Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 3 w Gołdapi, Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 5 w Gołdapi, Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Gołdapi, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Pogorzeli, Dyrektora Przedszkola 

Samorządowego Nr 1 w Gołdapi dokonuje się następujących zmian: - Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi – 

dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 32 513,60 zł ( w tym 25 344,00 zł z przeznaczeniem  

na wypłatę odprawy emerytalnej dla nauczyciela – środki z rezerwy, 7 169,60 zł- wsparcia jednostek samorządu 

terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką 

nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy); - Szkoła Podstawowa  

w Pogorzeli – zwiększa się plan wydatków o kwotę 1 060,00 zł – jest to zwiększenie wartości planowanego 

przedsięwzięcia pn. „ERASMUS + W Szkole Podstawowej w Pogorzeli” zwiększenie wynika z ponownego 

przeliczenia kursu euro; - Szkoła Podstawowa Nr 3 w Gołdapi – zwiększa się plan wydatków o łączna kwotę 38 

848,30 zł- wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych 

związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy; - 

Przedszkole Samorządowe Nr 1 w Gołdapi – zwiększa się plan wydatków o łączna kwotę 329,20 zł - wsparcia 

jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych  

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy; 

- Szkoła Podstawowa Nr 1 w Gołdapi – dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 165 520,40 zł  

( w tym 162 552,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „ Uczniowie z Gołdapi w europejskiej  

mobilności” w Szkole Podstawowej Nr 1 w Gołdapi, 2 968,40 zł - wsparcia jednostek samorządu terytorialnego 

w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem  

i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. Dodatkowo dokonuje się przesunięcia między 

§§ i rozdziałami z przeznaczeniem na centralne ogrzewanie; 

- Szkoła Podstawowa Nr 2 w Gołdapi – dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 173 989,50 zł  

( w tym 170 127,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania „Dwójka poznaje świat- rozwijanie kompetencji 

droga do sukcesu” w Szkole Podstawowej Nr 2 w Gołdapi, 3 862,50 zł - wsparcia jednostek samorządu 

terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem  

i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy; 

- Szkoła Podstawowa w Grabowie – dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 174 689,40zł  

( w tym 170 724,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Ponadnarodowa mobilność uczniów  

w Szkole Podstawowej w Grabowie”, 3 965,40 zł - wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji 

dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi  

i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. W rozdziale 85395 „Pozostała działalność” zwiększa się plan 

wydatków o kwotę 313 590,00 zł z przeznaczeniem na : - 3 000,00 zł- środki z przeznaczeniem  

na dożywianie dzieci z Ukrainy; - 310 590,00 zł –środki z przeznaczeniem na organizację zakwaterowania  

i wyżywienia osób, które zostały zmuszone do opuszczenia Ukrainy w wyniku działań wojennych i które 

przebywają w Gminie Gołdap. W rozdziale 85595 „Pozostała działalność” zwiększa się plan wydatków  

o kwotę 57 583,00 zł- środki przeznaczone na wypłatę świadczeń rodzinnych wypłacane obywatelom Ukrainy. 

W rozdziale 90003 „Oczyszczanie miast i wsi” na wniosek Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan 

wydatków o kwotę 170 000,00 zł z przeznaczeniem na zabezpieczenie środków na realizację zadań bieżących 

Gminy – utrzymanie dróg i chodników na terenie miasta oraz odbiór odpadów wraz z sprzątaniem gminnych 

terenów ogólnodostępnych. Zwiększenie jest wynikiem wzrostu cen za usługi i towary. Źródłem pokrycia  

są środki z zwiększenia planu dochodów własnych gminy. W rozdziale 90095 „Pozostała działalność”  

na wniosek Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan wydatków o kwotę 70 000,00 zł  

z przeznaczeniem na zabezpieczenie środków na realizację zadań bieżących Gminy – zapewnienie zimowego 

utrzymania terenu targowiska miejskiego, naprawy i dokonywanie niezbędnych prac w szaletach miejskich, 

przystankach, fontannie, przeglądów technicznych, administrowanie targowiskiem.. Zwiększenie jest wynikiem 

wzrostu cen za usługi i towary. Źródłem pokrycia są środki z zwiększenia planu dochodów własnych gminy.  

W rozdziale 92195 „Pozostała działalność”, w rozdziale 92601 „Obiekty sportowe”, w rozdziale 92604 



„Instytucje kultury fizycznej”, na wniosek Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji dokonuje się przesunięcia 

między §§ o kwotę łącznie 94 616,75 zł z przeznaczeniem na wypłatę odpraw emerytalnych oraz wynagrodzenia 

i pochodne. W rozdziale 90019 „Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za 

korzystanie ze środowiska” zwiększa się plan wydatków o kwotę 1 500,00 zł- środki przeznaczone  

na dofinansowanie inwestycji służącej ochronie powietrza polegającej na wymianie źródeł ogrzewania. 

Podpisano 23 umowy natomiast wpłynęły 24 wnioski. . Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 92120 – dotacja 

na zabytki. Plan wydatków zwiększa się per saldo o kwotę 1 669 160,02 zł. Plan dochodów po zmianach wynosi 

107 425 589,39 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi 119 522 252,86 zł. Deficyt budżetu  

po zmianach wynosi 12 096 663,47 zł. Przychody budżetu wynoszą 15 537 202,87 zł. Rozchody budżetu wynoszą 

3.440.539,40 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037.  

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za,  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za,  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

6) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Kierownik Wydziału WKS Pani Justyny 

Charkiewicz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Gołdap dotyczących budżetu obywatelskiego. 

 

Kierownik Wydziału WKS Pani Justyna Charkiewicz powiedziała, że budżet obywatelski miał już 6 edycji. 

W przedłożonym regulaminie na bazie doświadczeń doprecyzowany został: 

1. §2 ust. 2. W ramach budżetu obywatelskiego środki mogą zostać przeznaczone na:  

a) wydatki inwestycyjne, które są przedsięwzięciami trwałymi w postaci m.in. obiektów budowlanych, dróg, 

obiektów małej architektury, zagospodarowanie terenów;  

b) wydatki nieinwestycyjne, które są przedsięwzięciami np. w zakresie edukacji, kultury, sportu, rekreacji, 

integracji społecznej.  

2. §2 ust. 4 Projekt zgłaszany do realizacji w ramach budżetu obywatelskiego musi być ogólnodostępny. 

Doprecyzowanie : Należy przez to rozumieć projekt dostępny dla wszystkich bez ograniczeń, całodobowo lub 

w wyznaczonych godzinach, bezpłatny w roku danej edycji budżetu obywatelskiego, w którym realizowany 

będzie projekt. 

3. §2 ust. 5 Zgłoszony projekt będzie weryfikowany pod kątem celowości, gospodarności i racjonalności 

wydatkowania środków publicznych w procesie oceny merytorycznej przez właściwy wydział Urzędu 

Miejskiego w Gołdapi, w tym w szczególności w odniesieniu do:  

1) już istniejącej lub planowanej gminnej infrastruktury i majątku,  

2) kosztów realizacji projektu oraz przyszłych kosztów, które zrealizowane zadanie może generować  

w kolejnych latach w budżecie Gminy Gołdap.   

4. §3 ust. 1. Propozycje zadań do budżetu obywatelskiego może składać każdy mieszkaniec Gminy Gołdap, 

doprecyzowanie - grupa mieszkańców Gminy Gołdap.  

5. §3 ust. 2. Można zgłosić jedno lub więcej zadań do budżetu obywatelskiego. Każde zadania musi być 

zgłoszone na odrębnym formularzu zgłoszenia wraz z listą poparcia dla projektu.  

6. §3 ust. 3. W przypadku składania propozycji przez grupę mieszkańców należy wskazać dane każdego  

z wnioskodawców w formularzu zgłoszenia projektu w części 1. Podstawowe informacje.  

7. §3 ust. 10 Szacunkowy koszt proponowanego zadania, ujęty w formularzu zgłoszeniowym, powinien być 

opracowany przez Wnioskodawcę szczegółowo, jednoznaczne, co pozwoli pracownikowi właściwego wydziału 



dokonać ostatecznego szacowania wartości zamówienia zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa.  

W szczególności powinny zostać w nim określone koszty eksploatacji, części składowe, wymogi  

o ewentualnych szkoleniach i/lub zezwoleniach.  

8. § 4 ust. 4. Każdy z formularzy otrzymuje numer rejestrowy, który pozostaje niezmienny przez cały okres 

trwania budżetu obywatelskiego. 

9. § 4 ust. 7. Formularze zgłoszenia można także zgłaszać elektronicznie poprzez dedykowaną platformę  

w przypadku jej uruchomienia – zapis w przypadku utworzenia platformy  

10. § 4 ust. 8. Dopuszcza się możliwość wycofania projektu przez pomysłodawcę, najpóźniej przed publikacją 

zarządzenia Burmistrza Gołdapi z listą projektów, które zostaną poddane pod głosowanie mieszkańców,  

o którym mowa w § 8 ust. 4.  

11. § 5 ust. 2. W toku procesu weryfikacji komunikacja z Wnioskodawcą odbywa się za pośrednictwem adresu 

poczty elektronicznej wskazanym w formularzu zgłoszenia. 

12. § 5 ust. 4. W toku weryfikacji formalnej wnioskodawca może być wezwany za pośrednictwem poczty 

elektronicznej do uzupełnienia złożonego projektu lub wyjaśnień w terminie 3 dni roboczych od dnia 

powiadomienia. – wcześniej było od dnia otrzymania powiadomienia.   

13. § 5 ust. 8. Wnioskodawca może być wezwany, w toku weryfikacji merytorycznej za pośrednictwem poczty 

elektronicznej, do dokonania uzupełnień lub modyfikacji zakresu rzeczowego proponowanego zadania  

w terminie 4 dni roboczych od dnia powiadomienia. 

14. § 7. Przed rozpoczęciem głosowania na projekty Burmistrz Gołdapi organizuje spotkanie projektodawców 

z mieszkańcami, podczas którego projekty prezentowane są publicznie. W przypadku braku możliwości 

prezentacji projektu przez projektodawcę, dany projekt przedstawia pracownik Urzędu Miejskiego w Gołdapi. 

– czasami zdarza się , że wnioskodawca nie może przyjść.  

15. § 8. 6. Głosowanie uznaje się za ważne bez względu na liczbę biorących w nim udział osób.  

16. § 10. 2. W formie elektronicznej można oddać głos za pośrednictwem strony goldap.pl poprzez platformę 

,,Budżet Obywatelski” dodano: z formularzem do głosowania zawierającym wymagane dane osobowe 

potwierdzające tożsamość głosującego. Uprawniony mieszkaniec, o którym mowa w § 9 ust. 2, niezależnie od 

formy głosowania może zagłosować tylko jeden raz, dodano:  bez możliwości modyfikowania, zmiany i 

ponownego przyznawania głosu. Oddanie więcej niż jednego głosu, skutkuje nieważnością wszystkich 

oddanych głosów przez tę osobę.  

Ponadto w formularzu w przypadku składanego wniosku przez grupę mieszkańców należy wskazać nr telefonu 

kontaktowego do 1 osoby. Dodano zapis, że w sprawie inwestycyjnego projektu należy wskazać nr działki. W 

uzasadnieniu do wniosku trzeba wskazać w uzasadnieniu korzyści wynikające dla mieszkańców. Została 

uaktualniona klauzura RODO. 

                                                                                                               

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Gołdap dotyczących budżetu obywatelskiego. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za,  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

7) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny 

Podciborskiej o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę  Gołdap oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że decyzja dotycząca zmiany planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Gołdap oraz ustalenie granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych wynika z sytuacji zaistniałej w wyniku przekształcenia Szkoły Podstawowej 

Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi. Rada Miejska w dniu 26 kwietnia 2022 r. podjęła uchwałę LII/402/2022 

o przekształceniu Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi poprzez likwidację 

podporządkowanej jej Szkoły Filialnej w Jabłońskich z dniem 31.08.2022 r. Dzieci zamieszkałe  

w obwodzie zlikwidowanej Szkoły Filialnej w Jabłońskich od 01 września 2022 roku muszą zostać uwzględnione 

w obwodzie innej szkoły, w tej sytuacji Szkoły Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich  

w Gołdapi jako placówki macierzystej. W związku z powyższym zmiana planu sieci publicznych szkół 



podstawowych prowadzonych przez Gminę Gołdap oraz ustalenie granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych jest konieczna. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę  Gołdap oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za,  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

8) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty 

Kołakowskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego nad rzeką Gołdapą pomiędzy ulicami: Generała Sikorskiego, Różaną  

i Lipową w Gołdapi. 

 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że punktem wyjściowym do planu było 

studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy Gołdap. Głównym założeniem było opracowanie 

miejscowego planu z poszanowaniem zieleni oraz oparte o posiadaną infrastrukturę Green Velo oraz 2 ciągi 

komunikacyjne, które przez lata się wytworzyły tj. ul. Różana oraz techniczny dojazd do wodociągów.  

Na terenie objętym planem oddzielają się 3 strefy zieleni. ZPK01 jest terenem w dużej mierze podmokłym i nie 

będzie na nim ingerencji. Na wschodzie skarpy od ul. Paderewskiego został zaprojektowany zespół zabudowy 

wielorodzinnej o charakterze małych zespołów mieszkaniowych dla którego została przewidziana wysokość 

maksymalnie 3 kondygnacji. Usytuowanie na dnie skarpy  nie wyjdzie ponad wysokość istniejącej skarpy.  

W wyniku przeprowadzonych konsultacji społecznych mieszkańcy wskazali, by pozostawić jak najwięcej zieleni 

i jak najmniej w nią ingerować, z ul. Różanej nie zrobić ulicy przejazdowej na całej długości, zakończyć ją od 

ul. Sikorskiego zatoką oraz ograniczyć ruch i tak samo od ul. Słonecznej zamknąć ruch. Przychyliliśmy się 

ograniczyć ruch samochodowy od ul. Słonecznej, projektant postanowił zrobić 2 odcinki przy ul. Różanej przy 

istniejących ulicach miejskich jako ciągi komunikacyjne gdzie można wjechać samochodem. Natomiast łącznik 

między dwoma drogami przeznaczony jest na ruch  pieszy, z dopuszczeniem przejazdu pojazdów służb takich 

jak straż pożarna itp. Na terenie zieleni przewidywana jest zabudowa rekreacyjna – pumptracki, boisko do gry, 

może nad rzeką Gołdapą przystań kajakowa, sezonowe food truck, sezonowe obiekty przy uszanowaniu zieleni. 

Pod zabudowę proponowany jest 14% całej powierzchni terenu. Plan obejmuje 11 ha z czego 1,5 ha przeznacza 

się pod zabudowę. Zabudowa mieszkaniowa jest kontynuacją ustaleń studium. Od granic ostatniej działki przy 

ul. Różanej do granicy tego terenu zostanie zachowany dystans 170 m. Ul. Kolejowa do rzeki  

to zabudowa wielorodzinna, natomiast za rzeką jest fragment zabudowy jednorodzinnej mocno oddzielony 

kilkoma ha zieleni urządzonej i przechodzi w zabudowę wielorodzinną ul. Paderewskiego. Dlatego intencją  

i założeniem jest, że jest to teren bardzo blisko centrum, w miarę dobrze skomunikowany i uzbrojony, 

niewymagający dużych nakładów. Projekt był wyłożony do publicznego wglądu od 11.04.2022 r.  

do 2.05. 2022 r. Do planu wpłynęły 2 uwagi. Podczas przeprowadzonych konsultacji społecznych wpłynęły  

2 wnioski. Oba Wnioski dotyczą sprzeciwu dla zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej i sprzeciwu 

wprowadzenia ruchu na ul. Różanej. W planie są dobrze opisane priorytety. W ciągu 21 dni Burmistrz decyduje 

o przyjęciu bądź odrzuceniu danych uwag. Burmistrz Gołdapi zarządzeniem nie uwzględnił  proponowanych 

zmian. Rada miejska przed zaopiniowaniem projektu musi ustosunkować się do wniosków mieszkańców. 

Mieszkanka w imieniu mieszkańców ul. Różanej i ul. Sikorskiego powiedziała, że cały ruch zostanie 

poprowadzony ul. Suwalską, Różaną i Sikorskiego. Niezrozumiałe porównanie bloków do domów, niskiej 

zabudowy z 12 do 14 mieszkaniami. Na konsultacjach mowa była o zabudowie szeregowej, o blokach jedno, 

dwupiętrowych. Wg zapewnień cały ruch ma być puszczony przez wąską ulicę Słoneczną. W jaki sposób 

inwestor ma się dostać na teren budowy. Co na to lekarze, pacjenci i rodzina domu pogrzebowego. W jaki sposób 

ewentualny inwestor ma dostać się na teren inwestycji z całym ciężkim sprzętem. Zwróciła się, by przejazd  był 

szutrówką w poszanowaniu zieleni. Na terenie „szpitalówy” znajdują się chronione gatunki roślin  

i zwierząt. Zapytała, jak 60 rodzin z nowej zabudowy ma dojeżdżać wąską ul. Słoneczną.  

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że nazwa ul. Różanej została nadana dla 

danego przebiegu drogi. Na środku planu nie jest wskazana droga miejska tylko 2 krótkie odcinki -  jeden 

obsługujący zabudowę wielorodzinną a drugi zabudowę jednorodzinną przy ul. Sikorskiego. W środku między 

jednym a drugim odcinkiem drogi nie powstanie żadna ulica miejska. Priorytetem jest ciąg pieszy. 



Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn powiedział, że trzeba dbać aby gmina się rozwijała jak  

i o pozyskiwanie zasobów gminnych dla mieszkańców. Przyjęcie uwag równoczesne jest z odrzuceniem całego 

planu i kolejnymi kosztami z budżetu gminy.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że nie ma opcji przejazdowych tylko brany jest pod uwagę 

teren rekreacyjny.  

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że jest zapis o ruchu od ul. Słonecznej. Okres 

inwestycyjny jest okresowy i dokuczliwy. Plan zagospodarowania nie jest planem inwestycyjnym.  

Są to techniczne sprawy dla odpowiednich służb . Kolejna zmiana  planu to kolejne środki z budżetu gminy.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że nikt nie chce wpuścić ruchu kołowego ul. Różaną.  

 Projektant planu Pan Dariusz Łaguna potwierdził, że plan zagospodarowania przestrzennego nie zawiera 

kwestii realizacyjnych. Drogami w mieście zarządza burmistrz i odpowiednie służby. Proponowana zabudowa 

(do 14 m) niewiele różni się od zabudowy niektórych budynków na ul. Sikorskiego. Lokalizacja 

zorganizowanego osiedla zaprojektowana przez jednego projektanta i wykonana przez jednego wykonawcę  daje 

gwarancję przyłączenia całej infrastruktury technicznej i zbudowanie połączeń komunikacyjnych. Dodał, że do 

realizacji budynku jednorodzinnego też musi dojechać ciężki sprzęt.   

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie nieuwzględnieniu wniosku nr 1 

mieszkańców z dnia 17.05.2022 r. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 wstrzymujący się  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 4 za, 1 przeciw 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za, 1 przeciw 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie nieuwzględnieniu wniosku nr 2 

mieszkańców z dnia 21.04.2022 r. . 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 wstrzymujący się  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 4 za, 1 przeciw 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za, 1 przeciw 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad rzeką Gołdapą 

pomiędzy ulicami: Generała Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 wstrzymujący się  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 4 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za, 1 wstrzymujący się 

 

Do pkt 9 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pani Janina Pietrewicz zwróciła się wykoszenie 

poboczy oraz ścieżki rowerowej w kierunku Kozak oraz sprawdzanie przez pracowników danych na parkingu - 

nie zawsze funkcjonują poprawnie.  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zniszczona ławeczka koło autokomisu w stronę cmentarza- 

prośba o przywrócenie ławeczki w tym miejscu  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poinformował o możliwości odwiedzenia schroniska  

w Kośmidrach. 

W wyniku ustaleń został uzgodniony termin na 22 czerwca 2022 r. na godz. 13:00. 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

       Protokołowała                Przewodnicząca Komisji 

/-/     Katarzyna Krusznis                       /-/ Zofia Syperek 


